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VRAGEN van de PvdA van de mevrouw M. Dekker en mevrouw C.E. Bloemhoff 
betreffende groot aantal jongeren in Wajong. 
(Binnengekomen: 28 juni 2010.) 
 
 
In het Dagblad van het Noorden van 23 juni jl. is bericht over het grote aantal 
jongeren in het noorden dat in de Wajong zit in vergelijking met de rest van 
Nederland.  
 
Deze jongeren krijgen blijkens het bericht makkelijk en snel het stempel 'Wajong' en 
blijven daar vervolgens jarenlang in zitten. De Wajonger heeft zelf een dubbel gevoel 
over de uitkering valt te lezen in de krant. Enerzijds is het relaxt iedere maand geld te 
krijgen zonder dat je daar iets voor hoeft te doen, anderzijds wil de Wajonger wel 
graag aan het werk en schaamt hij zich voor de uitkering. Ook geven Wajongers zelf 
aan met een uitkering verder verwijderd te raken van de arbeidsmarkt en is er een 
groter risico in een sociaal isolement te raken.  
Daarnaast wordt gesteld dat sociale diensten van gemeenten belang hebben bij het 
jongeren doorsturen naar de Wajong omdat ze dan minder mensen in de bijstand 
hebben.  
 
Voor de PvdA fractie in de stad Groningen zijn dit verontrustende berichten.   
 
De PvdA vindt dat iedereen volop de kansen moet krijgen en grijpen om zichzelf te 
ontwikkelen en volop mee te kunnen doen op de arbeidsmarkt en in de samenleving.  
Een toename van het aantal Wajongers betekent echter een toename van jongeren die 
niet mee kunnen doen, aan de zijlijn staan en waarbij eenzaamheid/sociaal isolement 
op de loer ligt.  
Helemaal in deze tijd van economische crisis baart ons dit grote zorgen. Jongeren van 
vandaag zijn namelijk de werknemers, belastingbetalers en burgers van de toekomst 
en de gehele maatschappij is er bij gebaat om geen talent te verspillen. Wij geloven 
dat iedereen – ondanks beperkingen – talent heeft en in de stad van de toekomst 
hebben we iedereen hard nodig.   
De PvdA ziet het dan ook als een centrale opdracht om in de jongste stad van 
Nederland hier wat aan te doen.  
  
De PvdA-fractie heeft daarom de volgende vragen aan het college: 
 
1. Klopt het beeld ook voor de stad Groningen dat er relatief meer jongeren in de 
Wajong zitten dan in de rest van Nederland? 
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2. Een mogelijke verklaring is de onderwijsachterstand van veel kinderen in het 
noorden. Is dit een verklaring? 
 
3. Zo ja, wat gaat het college er aan doen om die achterstanden weg te werken? 
 
4. Klopt het bericht dat jongeren sneller doorgestuurd worden naar de Wajong 
waardoor zij niet in de bijstand terecht komen? 
 
5.Zijn er mogelijke andere verklaringen? Zo ja, welke? 
 
6. Is het college van mening dat mensen niet voor hun leven lang moeten worden 
afgeschreven maar actief naar werk moeten worden begeleid? 
 
7. Welke actie gaat het college ondernemen om dit voor deze groep Wajongers te 
verwezenlijken? 
 
 


